

မိဘများအတွက် NAEP လမ်းညွှန်တစ်ခု (ပညာရေး တိုးတက်မှု၏ အမျိုးသားအဆင့်အကဲဖြတ်ခြင်း)



စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



NAEP ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

ပညာရေး တိုးတက်မှု၏ အမျိုးသားအဆင့် အကဲဖြတ်ခြင်း (NAEP)သည် ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၏ ကျောင်းသားများ သင်္ချာ၊ စာဖတ်ခြင်း၊ သိပ္ပံနှင့် စာရေးခြင်းကဲ့သို့သော ဘာသာရပ်များတွင် သိသည့်အရာနှင့် လုပ်နိုင်သည့်အရာ၏ အကြီးမားဆုံးသော နိုင်ငံတော် ကိုယ်စားပြု အကဲဖြတ်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ရလဒ်များကို နိုင်ငံတော်၏ သတင်းမှတ်တမ်း ကဒ်အဖြစ် ထုတ်ပြန်မည်။

NAEPသည် ပြည်နယ်အဆင့် အကဲဖြတ်မှုများထက် ကွဲပြားခြားနားသော အခန်းကဏ္ဍအဖြစ် အသုံးဝင်သည်။ ပြည်နယ်များတွင် ကွဲပြားခြားနားသော ပါဝင်အကြောင်းအရာ စံချိန်စံနှုန်းများနှင့် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင် တမူထူးခြားသော အကဲဖြတ်မှုများ ရှိသည်။ တူညီသော NAEP အကဲဖြတ်မှုကို ကျောင်းသား အောင်မြင်မှုကို တိုင်းတာမည့် ဘုံတိုင်းတာမှုတစ်ခု ပေးရင်း ပြည်နယ်တိုင်းတွင် စီမံခန့်ခွဲသည်။

Denver ပုဂ္ဂလိကကျောင်းများသည် နှစ်ပေါင်းများစွာကြာအောင် NAEPတွင် ပါဝင်နေခဲ့သည်။ ၂၀၁၆ - ၂၀၁၇ ကျောင်းစာသင်နှစ်သည် NAEP၏ စမ်းသပ် မြို့ပြ ခရိုင်ဒေသ အကဲဖြတ်ခြင်း (TUDA) အပိုင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့ ပါဝင်သည့် ပထမဆုံး အကြိမ်ဖြစ်လိမ့်မည်။ အခြားသော ခရိုင်ဒေသ ၂၇ ခုနှင့်အတူတကွ ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြား တူညီသော ခရိုင်ဒေသများနှင့်နိုင်ငံစာလျှင် ခရိုင်ဒေသတစ်ခုအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့ လုပ်ဆောင်နေသည်ကို ပိုမို နားလည်သဘောပေါက်လာလိမ့်မည်။ ထို့နောက် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့ ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် အသုံးပြုနိုင်သော အခြား ခရိုင်ဒေသများမှ အသုံးပြုသည့် အကောင်းဆုံး အလေ့အထများကို နားလည်သဘောပေါက်ရန် ကြိုးစားနိုင်ပါသည်။

မိဘများမှ သူတို့၏ ကျောင်းသားအား ဤစစ်ဆေးမှုမှ ဘေးဖယ်ထားရန် ရွေးချယ်နိုင်သည်။ သို့သော် ကျောင်းသားများမှ NAEPတွင် ပါဝင်ပြီး သူတို့၏ အကောင်းဆုံး ကြိုးစားအားထုတ်မှုပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ ကျောင်းသား အောင်မြင်မှု၏ ဖြစ်နိုင်သမျှ အတိကျဆုံး တိုင်းတာမှုကို ရရှိပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးအား မည်သည့်အချိန်တွင် စစ်ဆေးမည်နည်း။

စာမေးပွဲကာလ
စာမေးပွဲကာလအတွင်းတွင် သင့်ကျောင်းသားများအား အချို့နေ့များတွင် စာမေးပွဲစစ်ခိုင်းပြီး အချို့နေ့များတွင် စာသင်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ တစ်ချိန်လုံးစာမေးပွဲမဖြေရပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် စာမေးပွဲနေ့ရက် အတိအကျကို၊ သင့်ကလေး၏ ဆရာထံတွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းပါ။

ဇန်နဝါရီလ ၃၀ ရက် - မတ်လ ၁၀ ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်
ကျောင်းသားများသည် အကဲဖြတ်မှုအတွက်ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် မိနစ် ၉၀မှ ၁၂၀အထိ ဖြေဆိုရပါမည်။



ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် မည်သည့်ရမှတ်(များ) ရရှိလိမ့်မည်နည်း။

ရလဒ်များအား ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် အကဲဖြတ်မှုအပြီး ခြောက်လတွင် ထုတ်ပြန်လိမ့်မည်။ ရလဒ်များသည် ခရိုင်ဒေသတစ်ခုအနေဖြင့်သာ ဖြစ်မည်။ ကျောင်းသား တစ်ဦးချင်း ရလဒ်များကို မရရှိနိုင်ပါ။



ဤရမှတ်များအား မည်ကဲ့သို့ အသုံးပြုမည်နည်း။

အကဲဖြတ်မှုမှ အချက်အလက်များအား ညွှန်ကြားချင်များ ပေးရန် အသုံးပြုလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။ ၎င်းသည် အခြား ခရိုင်ဒေသများနှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ မည်ကဲ့သို့ စွမ်းဆောင် နေသည်ကို ပိုကောင်းသော အကဲဖြတ်စံတစ်ခု ပေးနိုင်သည်။

ဤအကဲဖြတ်မှုမှ သတင်းအချက်အလက်သည်-

- နည်းပညာသည် ကျောင်းသား သင်ယူမှုတွင် မည်သည့်အခန်းကဏ္ဍတွင် ပါဝင်နေသည်ကဲ့သို့သော သုတေသန မေးခွန်းများအား ကျွန်ုပ်တို့ကို ထောက်ပံ့ဖြေကြားပေးနိုင်သည်။
- ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသည် အောင်မြင်ရန် မည်သည့်ကို လိုအပ်ကြောင်း ပိုကောင်းသော သဘောတရားအား မူဝါဒ စိစစ်ဆန်းစစ်သူများကို ပေးနိုင်သည်။
- ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ အထူးသဖြင့် သမိုင်းကြောင်းအရ ဖြည့်ဆည်းပေးခံရမှုနည်းသော ကျောင်းသားများ အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် အရည်အသွေးရှိ ပညာရေးတစ်ခု ပေးနေခြင်းရှိမရှိဆိုသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ကို နားလည်သဘောပေါက်စေရန် ကူညီပေးနိုင်သည်။
- ခရိုင်ဒေသအား တာဝန်ခံယူစေရန် ကိရိယာတစ်ခုအဖြစ် အသုံးပြုနိုင်သည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

ဤအကဲဖြတ်မှုဖြင့် အကဲဖြတ်ထားသော စံချိန်စံညွှန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ထပ်ဆောင်း သတင်းအချက်အလက်အတွက် <http://nces.ed.gov/nationsreportcard/> ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖို့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။